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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hol tart az új sugárvédelmi felszerelések beszerzése?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

„A sugárveszélyben dolgozó egészségügyi alkalmazottak mikor juthatnak megfelelő hatékonyságú 
védőfelszereléshez?” című K/6140. számú írásbeli kérdésemre Rétvári államtitkártól azt a választ 
kaptam, hogy „További új sugárvédelmi kötények, pajzsmirigyvédők és steril ólomkesztyűk 
beszerzése pedig folyamatban van.” Ezen túl arról is tájékoztatott államtitkár úr, hogy az intézmény 
menedzsmentje hozzálátott az 50 ólomkötény biztonságának az ellenőrzéséhez.

Kérdezem ezért miniszter urat: hol tart az új sugárvédelmi felszerelések beszerzése?

Megtisztelő válaszát megköszönöm!

Budapest, 2019. augusztus 14.
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